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1 Penang - Transit City - Kashgar
 Board a flight to Kashgar in the Xinjiang Uyghur Autonomous Region
 Upon arrival, transfer to the hotel
**Overnight in Kashgar
2 Kashgar (BLD)
 After breakfast, visit the Handicraft Street and experience a century-
old tea house to understand the unique tea-drinking culture of the Uyghur people.
Visit Id Kah Mosque and Qeshqer Ancient City located in the center of downtown
Kashgar, Xinjiang, with a hundred-year history, it is a representative of the classic
culture of Kashgar and Uyghur
**Overnight in Kashgar
3 Kashgar - Pamir Plateau - Tashkorgan County (BLD)
 After breakfast, drive through the Gezi Gorge to reach the renowned
high-altitude lake at the China-Pakistan border—Karakul Lake
 Along the way, enjoy the scenic beauty of the Pamir Plateau and the
Tajik ethnic group's culture, known as the "Eagles of the Highlands." You'll also
witness the majestic "Father of Ice Mountains,"Mount Muztagh Ata, and the
beautiful sandy shores of Lake Bulunkou
**Overnight in Tashkurgan County
4 Tashkurgan County - Stone City and Golden Grasslands - Kashga (BLD)
 After breakfast, visit the Golden Grasslands and Stone City - is a famous ancient

city site on the ancient road in Xinjiang. The castle was built on a high hill
 Take private car visit Panlong Ancient Road, world's second largest plateau "Sky

Road" (Opens from April to October)
**Overnight in Kashgar
5 Kashgar - Aksu (BLD)
 In the morning, visit Bachu, home to the beautiful Populus Euphratica
Forest Park and the Honghai Scenic Area - It is one of the 100 most beautiful
viewing and shooting spots in Xinjiang, and is a national 4A level scenic spot
 After lunch, head to Aksu
**Overnight in Aksu
6 Aksu - Kuqa (BLD)
 After breakfast, drive to the mysterious Tianshan Grand Canyon, where you can

hike and experience its unique features

 Visit Kizil Thousand Buddha Cave - is China's construction of an earlier,
larger scale of a group of grottoes and temples, with colorful murals
known around the world

**Overnight in Kuqa
7 Kuqa (BLD)
 After breakfast, visit the Kuqa Grand Temple and the Kuqa Royal
Palace, both connected to the legendary journeys of Tang monk Xuanzang. In
the afternoon, explore the charming Gushi Alley in Kuqa
**Overnight in Kuqa
8 Kuqa-Korla (BLD)
 After breakfast, head to the world's largest moving desert—the
Taklamakan Desert—and visit the Populus Euphratica Forest Park
 Continue to the oil city of Korla in the afternoon
**Overnight in Korla
9 Korla-Urumqi (BLD)
 After breakfast, take a train through the Tianshan Canyon to
Urumqi, passing by the largest wind farm in Asia along the way
 In the afternoon, visit the Xinjiang International Grand Bazaar
**Overnight in Urumqi
10 Urumqi-Transit City - Penang (B)
 After breakfast, transfer to the airport for your return flight home

◈ KARAKUL LAKE ◈ TIANSHAN GRAND
CANYON ◈ PANLONG ANCIENT ROAD
◈ HANDICRAFT STREET ◈ KUQA ROYAL
PALACE ◈ TAKLAMAKAN DESERT
◈ POPULUS EUPHRATICA FOREST PARK
AND THE HONGHAI SCENIC AREA
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1 槟城 - 中转站 - 喀什
 今日乘班机飞往新疆维吾尔族自治区—喀什。抵达后入住酒店。
**夜宿于喀什

2 喀什 (早午晚餐)
 早餐后，游览手工业一条街，游览途中增送百年老茶馆，感受当地维吾

尔族独特的饮茶文化。
 参观艾提尕尔清真寺和喀什古城--位于新疆喀什市区中心，拥有百年历

史，是喀什噶尔和维吾尔经典文化的代表
**夜宿于喀什
3 喀什-帕米尔高原 - 塔什库尔干县 (早午晚餐)
 早餐后驱车穿过盖兹峡谷前往中国与巴基斯坦交界处著名的高山湖泊—

卡拉库里湖。
 沿途可欣赏帕米尔高原的美景及被当地少数民族誉为“高山雄
鹰”的塔吉克族风情，幽蓝的湖水旁耸立着威严的“冰山之父”慕士塔格

峰以及美丽的布伦口沙湖。
“卡拉库里”意为“黑海”，是一座高山冰蚀冰碛湖。水面映衬着巍峨又
神秘的慕士塔格峰，白雪皑皑，山水同色，景色十分迷人。
** 夜宿于塔什库尔干县

4 塔什库尔干县 - 石头城金草滩参观 - 喀什 (早午晚餐)
 早餐后参观金草滩和石头城。石头城是新疆境内古道上一个著名的古城
遗址。城堡建在高丘上，形势极为险峻。
 乘坐商务车游览世界第二大高原上的“天路”盘龙古道（开放4月至10月）

**夜宿于喀什
5 喀什 - 阿克苏 (早午晚餐)
 上午前往巴楚，这里有美丽的胡杨林公园-红海景区是新疆100个最美观

景拍摄点之一，是国家4A级景区。午餐后前往阿克苏。
**夜宿于阿克苏
6 阿克苏-库车 (早午晚餐)
 早餐后乘车前往天山神秘大峡谷，在大峡谷中徒步，领略峡谷的奇特

貌。接著參觀克孜尔千佛洞-背倚明屋达格山，南临渭干河，是我国修
建较早﹑规模较大的一座石窟寺群，以绚丽多彩的壁画闻名于世。

**夜宿于库车
7 库车 (早午晚餐)

 早餐后游览有着优美传说的唐玄奘曾经前往的库车大寺--南疆古代唯
一的伊斯兰教宗教裁判所、库车王府-是1759年清朝乾隆皇帝为表彰
当地维吾尔族首领鄂对协助平定大小和卓叛乱的功绩，专门派遣内地
汉族工匠建造而成。下午在龟兹小巷打卡

**夜宿于库车
8 库车-库尔勒 (早午晚餐)
 早餐後前往世界最大之流動沙漠－塔克拉玛干大沙漠、胡杨
林公园

 下午继续前往石油城市-库尔勒
**夜宿于库尔勒
9 库尔勒-乌鲁木齐 (早午晚餐)
 早餐后乘坐火车穿越天山峡谷前往乌鲁木齐，沿途经过亚洲
最大风力发电站
 下午游览新疆国际大巴扎-是世界规模最大的大巴扎（维吾尔语，意

为集市、农贸市场）
**夜宿于乌鲁木齐
10 乌鲁木齐 - 中转站 - 槟城 (早餐)
 早餐后乘送机返回温暖的家
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◈ 卡拉库里湖 ◈ 库车王府
◈ 手工业一条街 ◈ 塔克拉玛干大沙漠
◈ 胡杨林公园-红海景区 ◈ 金草滩石头城
◈ 天山神秘大峡谷 ◈ 盘龙古道
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